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Protokół nr 13/ 2019 

z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 24 października 2019 r. w godz. 15:30 – 16:20   w sali nr 146 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                     

1/ Tadeusz Czerwiecki – wiceprzewodniczący Komisji 

2/ Bogdan Bezdziecki      

3/ Sylwester Cimochowski        

4/ Jacek Niedźwiedzki  

  

Nieobecni radni: 

1/ Andrzej Turowski – przewodniczący Komisji  

2/ Anna Ruszewska   

3/ Sławomir Sieczkowski  

 

W posiedzeniu udział wzięli:    

1. Czesław Renkiewicz  – Prezydent Miasta Suwałk  

2. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta Suwałk 

3. Anna Cyran – Naczelnik Wydz. Podatków i Opłat 

4. Radosław Wysocki  – Naczelnik Wydz. Geod. i Gosp. Nieruchomościami 

5. Agnieszka Domalewska – p.o. Naczelnika Wydz. Kultury i Sportu 

6. Justyna Wołągiewicz – Kierownik Referatu Urbanistki 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Tadeusz Czerwiecki, który powitał zebranych i nadmienił, 

że porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom Komisji.  Zapytał, czy 

Radni zgłaszają uwagi.  

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Przyjęcie protokołu nr 12/2019 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady   

Miejskiej w Suwałkach   w dniu 19 września 2019 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  określenia zasad gospodarki nieruchomościami 

mienia gminnego Miasta Suwałki. 

3. Zaopiniowanie wniosku w sprawie zawarcia umowy użyczenia lokalu użytkowego. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia i zasad przyznawania stypendium 

artystycznego Prezydenta Miasta Suwałk dla dzieci i młodzieży. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego u zbiegu ulic Gen. W. Sikorskiego i Grunwaldzkiej                   

w Suwałkach. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości 

na 2020 r. 

7.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych na 

2020 r. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opłaty targowej.  
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9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta  na 2019 r. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2019-2040.  

11. Wolne wnioski. 

– pismo w sprawie ujęcia w planie budżetu na 2020 rok remontu drogi na odcinku od firmy 

Mispol do firmy Laktopol w Suwałkach. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 12/2019 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady   

Miejskiej w Suwałkach   w dniu 19 września 2019 r. 

 

Wiceprzewodniczący Tadeusz Czerwiecki poinformował, że do protokołu 12/2019 

posiedzenia Komisji nie wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół, został przyjęty 

przez aklamację.  

Ad pkt.  2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  określenia zasad gospodarki 

nieruchomościami mienia gminnego Miasta Suwałki. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

Naczelnik R. Wysocki poinformował, że  przedstawiony  projekt uchwały został 

uaktualniony o nowe przepisy dotyczące umożliwienia wydzierżawienia nieruchomości 

gruntowych na cele rolne w drodze przetargu na czas oznaczony powyżej 3 do 6 lat,                         

a w przypadku nierozstrzygnięcia dwóch kolejnych przetargów w trybie bezprzetargowym.                          

W stosunku do poprzedniej uchwały proponuje się uściślenie, zmodyfikowanie, doprecyzowanie 

i uzupełnienie niektórych zapisów, co wynika ze spostrzeżeń i wniosków nasuwających się                      

w trakcie stosowania dotychczasowej uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zasad gospodarki nieruchomościami mienia gminnego Miasta Suwałki. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt.  3 

Zaopiniowanie wniosku w sprawie zawarcia umowy użyczenia lokalu użytkowego.                        

– Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad wnioskiem:  
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za pozytywną opinią głosowało  – 4  radnych 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie zawarcia umowy użyczenia 

lokalu użytkowego. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt.  4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia i zasad przyznawania 

stypendium artystycznego Prezydenta Miasta Suwałk dla dzieci i młodzieży. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   

 

 Wiceprzewodniczący Komisji przedstawił autopoprawkę § 2 pkt 4 o treści: „W ciągu 

roku może być przyznanych do dziesięciu stypendiów”.  Naczelnik Wydz. A. Domalewska 

przypomniała, iż radny  M. Zborowski-Weycham  wyszedł z inicjatywą aby określić zasady 

przyznawania stypendiów artystycznych dla dzieci i młodzieży uzdolnionej. Wspólnie został 

wypracowany na Radzie Kultury wyżej przedstawiony materiał.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem wniosku:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  w sprawie  ustanowienia i zasad 

przyznawania stypendium artystycznego Prezydenta Miasta Suwałk dla dzieci                                  

i młodzieży. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt.  5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego u zbiegu ulic Gen. W. Sikorskiego i Grunwaldzkiej                   

w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem wniosku:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 
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 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  w sprawie  miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego u zbiegu ulic Gen. W. Sikorskiego        

i Grunwaldzkiej  w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt.  6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od 

nieruchomości na 2020 r. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr  10 do protokołu.   

  

 Skarbnik W. Stelmach przedstawił i omówił wysokość stawek w podatku od 

nieruchomości  zgodnie z obwieszczeniem Ministra Finansów, w sprawie górnych granic 

stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych na rok 2020 od 1 stycznia 2020 roku. 

Podwyższone zostały maksymalne stawki podatków i opłat lokalnych o wskaźnik cen  towarów 

i usług konsumpcyjnych.  

 Radny T. Czerwiecki zaproponował aby mieszkańcom zmniejszyć podatek od lokali 

mieszkalnych, a zwiększyć  wszystkim pozostałym podmiotom, które posiadają nieruchomości 

na terenie miasta. W. Stelmach przeliczył i poinformował, iż skutek od 100 metrowego domu 

mieszkalnego, to kwota 5 zł w skali roku.  

Radny S. Cimochowski zaproponował aby od mieszkańców zwiększyć, natomiast od 

działalności gospodarczej zmniejszyć podatek. W. Stelmach przedstawił jak się kształtują dane 

liczbowe i stawki  w podatku od nieruchomości w 2020 roku w porównaniu z rokiem bieżącym.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 1 radny 

przeciw    – 1 radny 

wstrzymało się od głosu  – 2 radnych 

 

 Komisja  nie wypracowała opinii  w sprawie projektu uchwały w sprawie 

określenia stawek  w podatku od nieruchomości na 2020 r. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt.  7                                                                                                                               

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych 

na 2020 r. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.   

 Skarbnik W. Stelmach stawki podatku od środków transportowych zostaną 

zrewaloryzowane według obwieszczenia Ministra Finansów, maksymalne stawki wzrastają                    

o 1,8 %. Przyrost dochodów z tego tytułu szacowany jest na 108 tys. zł. Stawki podatkowe nie 

były zmieniane od  2013 roku.                                                                                                              
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Radny S. Cimochowski zapytał czy miasto będzie bardziej konkurencyjne od Gminy 

Suwałki. Skarbnik W. Stelmach, poinformował, że nie ma to znaczenia, ponieważ inne 

samorządy wprowadzając mechanizmy polegające na obniżeniu stawki  podatku, np. Miasto 

Augustów w wyniku takiego zabiegu nie zdobyło ani jednego podatnika więcej i zmniejszyły się 

wpływy z tego tytułu.     

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 3 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 1 radny  

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie stawek podatku od 

środków transportowych na 2020 r. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt.  8                             

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opłaty targowej.                                                                          

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.   

 Skarbik W. Stelmach, poinformował, że głównym celem jest uporządkowanie 

niektórych stawek opłaty targowej, aby móc realizować zadania własne gminy na rzecz 

społeczności lokalnej. Skutkiem finansowym podwyższenia stawek opłaty targowej na rok 2020 

będzie wzrost potencjalnych dochodów z tego tytułu  o ok. 19 tys. zł. 

 Radny T. Czerwiecki, czy jest celowe podnoszenie stawki podatku od  sprzedaży 

obwoźnej? Skarbnik W. Stelmach, nie dotyczy to, tak naprawdę mieszkańców Suwałk, tylko 

osób z poza miasta.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie opłaty targowej.                      

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad pkt.  9                             

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok. 

 – Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.   

  

 Skarbnik W. Stelmach, zwiększenie deficytu budżetowego wynika z tego, że subwencja 

oświatowa nie pokrywa wszystkich skutków  wzrostu wynagrodzeń dla nauczycieli. Wynika 

również z konieczności zwiększenia wydatków przeznaczonych na dotacje dla szkół i przedszkoli 

niepublicznych oraz funkcjonowanie komunikacji miejskiej.  Przedstawił i omówił pozycje  
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dotyczące  zwiększenia dochodów ze środków Unijnych dot. refundacji bądź dofinansowania 

realizacji zadań  inwestycyjnych.  

Radny T. Czerwiecki, wzrastają wydatki w gospodarce odpadami, z czym to jest związane?                       

Skarbnik W. Stelmach, jest to związane  z realizacją umów, które są zawarte.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 2 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 2 radnych  

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 

2019 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt.  12                                                                                                                                

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2019-2040.  

 – Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu.      

Skarbnik W. Stelmach, wszystkie zmiany, które zawarte są w budżecie, mają swoje 

odzwierciedlenie w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta. Dotyczy to nowych 

przedsięwzięć oraz urealnienia limitu zobowiązań.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 2 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 2 radnych  

  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata  2019-2040.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad pkt.  13                           

Wolne wnioski.  

 

1. Pismo w sprawie ujęcia w planie budżetu na 2020 rok remontu drogi na odcinku 

od firmy Mispol do firmy Laktopol w Suwałkach  

– Pismo stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Prezydent Cz. Renkiewicz, podtrzymał swoje stanowisko przedstawione w wyżej wymienionym 

piśmie. Remont drogi na odcinku od firmy Mispol do firmy Laktopol nie jest przewidziany                                    

i możliwy do realizacji w 2020 roku. W  przyszłym roku jest wiele potrzeb w wydatkach 
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bieżących, wiele kilometrów  ulic miejskich  posiadających nawierzchnię gruntową oczekuje na 

budowę.  

Głos zabrał W. Stelmach, zwrócił się do członków Komisji z wnioskiem  o wydanie pozytywnej 

opinii w sprawie zmiany przeznaczenia rezerwy celowej na odprawy emerytalne, rentowe                           

i pozostałe odprawy i ekwiwalenty za urlop, na dotacje dla niepublicznych przedszkoli.  

2. Zaopiniowanie wniosku  w sprawie zmiany przeznaczenia rezerwy celowej. 

 – Wniosek stanowi załącznik nr 21 do protokołu.      

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad wnioskiem:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0   

  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała wniosek  w sprawie zmiany przeznaczenia rezerwy 

celowej. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

3. Pismo pracownic  Żłobka Miejskiego w Suwałkach – stanowi załącznik nr 23 do 

protokołu. 

Cz. Renkiewicz, poinformował, że pracownice Żłobka były na spotkaniu. Zapewnił, że znajdą 

się pieniądze w przyszłorocznym budżecie na wynagrodzenia. 

 

 

Wiceprzewodniczący Komisji podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie 

komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.    
  

          

   Wicerzewodniczący                                  

Komisji Finansowo – Budżetowej      

Rady Miejskiej w Suwałkach 

           Tadeusz Czerwiecki 

 

Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 

     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


